
Protokół nrI6/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu S grudnia 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.30
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2012-2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku

rolnego.
6. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu

i Rekreacji w Sokółce.
7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę

Sokółka oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku.
8. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy

przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

9. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia,

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na
lata 2012-2014.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 8 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny Wierzbicki - zgłosił wnioski: wykonanie nakładki asfaltowej i chodników ul.
Wiśniowej- kwota 300 tys. zł. z kredytu, oraz wykonanie nakładki odcinka ulicy Sikorskiego



od ul. Dąbrowskiego do ZUSu- kwota 120 tys. zł. ze środków na bieżące utrzymanie dróg lub
z kredytu.
Radny Moździerski zgłosił wniosek wykonanie remontu alejki na Os.Zielonym - kwota 300
tys. zł. z kredytu,
Radna Bieniusiewicz zgłosiła wniosek wykonanie dokumentacji technicznej na utwardzenie
ulicy Leśnej - z kredytu (kwoty nie podano)
Radna EJakimik zapytała o inwestycję w Nowej Kamionce co będzie jeśli nie uzyskamy
środków unijnych.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że jest to duża inwestycja jak się nie uda z unijnych to
spróbujemy z własnych.
Radna E.Jakimik zapytała, czy nie można by było ująć tej inwestycji wspólnie z Sokolany-
Sierbowce i złożyć wspólnych wniosek.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że na Sokolany jest pełna dokumentacja w wspólnie
możemy nie otrzymać dofinansowania.
Radny Matoszko zgłosił wniosek: rozpoczęcie budowy monitoringu miasta - kwota 150 tys.
zł. z kredytu,
Radny Moździerski zgłosił wniosek zabezpieczenie środków na stypendia sportowe - kwota
50 tys. zł. z kredytu.
Radny Pałusewicz zgłosił wniosek budowa chodników na ul.Lewickiego - kwota 120 tys. zł.
z kredytu.
Radny J.Saicłowski zapytało koszty utrzymania schroniska dla zwierząt.
Skarbnik J.Kucharewicz są środki ale najprawdopodobniej będzie trzeba zwiększyć w trakcie
roku.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wniosków.

1) Radny Wierzbicki - wykonanie nakładki asfaltowej i chodników ul. Wiśniowej-
kwota 300 tys. zł. z kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
2) Radny Wierzbicki - wykonanie nakładki odcinka ulicy Sikorskiego od ul.
Dąbrowskiego do ZUSu- kwota 120 tys. zł. ze środków na bieżące utrzymanie dróg lub z
kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
3) Radny Moździerski - wykonanie remontu alejki na Os.Zielonym - kwota 300 tys. zł. z
kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
4) Radna Bieniusiewicz - wykonanie dokumentacji technicznej na utwardzenie ulicy
Leśnej - z kredytu (kwoty nie podano)
Radni 7 głosami "
"Za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
5) Radny Moździerski - zabezpieczenie środków na stypendia sportowe - kwota 50 tys.
zł. z kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
6) Radny Matoszko - rozpoczęcie budowy monitoringu miasta - kwota 150 tys. zł. z
kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
7) Radny Pałusewicz - budowa chodników na ul.Lewickiego - kwota 120 tys. zł. z
kredytu,
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.



Ad.5
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego
przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek aby obniżyć cenę skupu żyta 030%.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę że jest to symboliczna kwota.
Skarbnik J.Kucharewicz dodała, że posiadamy opinię Podlaskiej Izby Rolniczej ale tylko do
obniżenia o 20% nie mamy opinii odnośnie 30%.
Radna EJakimik wycofała swój wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Piotr Rygasiewicz Z-ca Dyrektora OSiR.
Radny D.Matoszko zwrócił uwagę że cena rocznego karnetu jest bardzo wysoka a tak
naprawdę nie ma atrakcji do korzystania na basenie.
Radny J.Wierzbicki zgłosił wniosek o zmianę zapisu aby osoby niepełnosprawne powyżej 18
roku życia wchodził za 50% ceny biletu ulgowego.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek o obniżenie karnetów imiennych do kwot odpowiednio
120 zł. 300 zł. 500 zł. i 900 zł.
Radny Pałusewicz zgłosił wniosek aby bilet rodzinnym był przy 2 członkach rodziny.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek o obniżenie karnetów imiennych do kwot odpowiednio 120 zł. 300 zł. 500 zł. i 900
zł.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek o zmianę zapisu aby osoby niepełnosprawne powyżej 18 roku życia wchodził za
50% ceny biletu ulgowego.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Wniosek aby bilet rodzinnym był przy 2 członkach rodziny.
Radny Matoszko zwrócił uwagę żeby poprawić również że są to ceny za godzinę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 8 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat w żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz
określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobku przedstawił Zastępca
Burmistrza K.Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy przekształceniu
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości przedstawił
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Kazimierowicz.
Burmistrz S.Małachwiej zwrócił uwagę, że podejmując tą uchwałę wyzbywamy SIę
dochodów gminy. Zaproponował wycofać ten projekt z obrad sesji i doprecyzować go.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 3 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.9
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.


